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دروازه بان تراکتور به تیم ملی دعوت شد

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور: کاپیتان تیم تراکتور به اردوی تیم ملی 
کشور دعوت شد.

ب��ه گ��زارش عص��رآزادی آنلاین، ب��ه  دنب��ال مثبت اعلام ش��دن تس��ت کرون��ا علیرضا 
از گرفت��ن ج��واب اردوی تی��م مل��ی را ت��رک ک��رد. بازیک��ن بع��د  ای��ن   بیرانون��د، و 

محمدرض��ا اخباری دروازه بان تیم تراکتور به جای بیرانوند به اردوی تیم ملی کش��ور دعوت 
شد.

تیم ملی ایران در مسابقات مقدماتی جام جهانی قطر با برتری برابر تیم عراق به عنوان اولین 
تیم آسیایی جواز در این رقابت ها را گرفت. این تیم در دور هشتم مرحله نهایی مقدماتی جام 

جهانی در منطقه آسیا، روز سه شنبه آتی در تهران میزبان تیم ملی امارات است.

پدیده جدید فوتبال تبریز

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور:آقای گل دور رفت لیگ دسته 
یک فوتبال کشور از تیم قعرنشین جدول ماشین سازی تبریز است.

ب��ه گزارش عص��رآزادی آنلاین، تیم فوتبال ماشین س��ازی پیش از ب��ازی هفته پایانی دور 
 رف��ت لیگ دس��ته ی��ک ایران برابر ش��اهین بوش��هر، با 5 امتی��از در قعر جدول ق��رار دارد.

تس��اوی و 11 شکس��ت حاصل تلاش تیمی اس��ت که فصل گذش��ته در لی��گ برتر فوتبال 
 کش��ور حضور داش��ت و حالا در لیگ دس��ته یک کاندیدای س��قوط به رده پایین تر اس��ت.

ماشین س��ازی به دلیل باز نش��دن پنج��ره نقل و انتقالات��ی اش به دلیل ش��کایت کوتینگهو 
نتوانس��تند با بازیکن جدی��دی قرارداد ثبت کند و تمامی بازیکنان فصل گذش��ته هم از این 
 تی��م جدا ش��ده و تنها راه سبزپوش��ان حضور در مس��ابقات ب��ا بازیکنان رده پای��ه خود بود.

چند س��اعت پیش از بازی ماشین سازی با شهرداری همدان در هفته نخست و عدم گشودن 
پنجره نقل و انتقالاتی این باش��گاه، بازیکنان تیم های امید و جوانان ماشین سازی به ورزشگاه 
یادگار امام)ره( فراخوانده ش��دند. شکس��تی 4 بر صفر که شاید به نوعی باخت سنگین تر هم 
 می توانس��ت باش��د، ش��روع قدیمی ترین تیم فوتبال آذربایجان در فصل جدید لیگ یک بود.

ماشین س��ازی ب��ا ات��کا ب��ه جوان��ان خ��ود هنوز موف��ق به کس��ب ب��رد در این مس��ابقات 
 نش��ده، ام��ا بعض��ی نتایج ای��ن تیم امید ب��ه این بازیکن��ان جوان��ان را افزایش داده اس��ت.

تس��اوی در کرمان برابر مس مدعی صعود، شکس��ت با حداقل اختلاف در انزلی مقابل ملوان 
صدرنشین. روز گذشته هم ماشین سازی برابر آرمان گهر سیرجان تیم چهارم جدول که خود یکی 
 دیگر از مدعیان است در حالی به تساوی رضایت داد که تا دقیقه 90 با نتیجه دو بر یک پیش بود.

از نکات قابل مثبت تیم ماشین سازی در این فصل درخشش چند بازیکن جوان این تیم است 
که در راس آنها می توان به امیر شهیم اشاره کرد.

ش��هیم روز گذش��ته زنن��ده ه��ر دو گل تیم��ش براب��ر ماشین س��ازی ب��ود ت��ا مجموع 
 گل ه��ای زده خ��ود را به ع��دد 7 رس��انده و در صدر ج��دول گلزنان لیگ یک ق��رار گیرد.

وی در این فصل 3 پنالتی هم برای تیم خود گرفته است.

حضور پرقدرت مس سونگون در فوتبال پایه
عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - گ�زارش از 
، فره�اد فرهادپ�ور: برنام�ه تیم ه�ای پایه مس 
س�ونگون ورزق�ان برای ش�رکت در مس�ابقات 
فوتسال کشور در رده های سنی امید - جوانان 

و نوجوانان اعلام شد.
به گزارش عص��رآزادی آنلاین، برنام��ه ی تیم های 
پایه مس س��ونگون ورزقان برای شرکت در مسابقات 
فوتس��ال کش��ور در رده های س��نی امید - جوانان و 
نوجوانان اعلام ش��د. در مس��ابقات لیگ برتر فوتسال 
در رده ی س��نی امی��د تیم مس س��ونگون ورزقان به 
هم��راه تیم ه��ای فرش آرا مش��هد - اس��تعدادهای 
درخشان مش��هد و گهر زمین سیرجان 4 تیم مرحله 
نهای��ی لی��گ برتر امید را تش��کیل می دهند.این مس��ابقات از 18 بهمن ماه ب��ه مدت 3 روز 
به میزبانی باش��گاه گهر زمین س��یرجان در این ش��هر برگزار خواهد ش��د ت��ا چهره قهرمان 
لیگ برتر فوتس��ال در رده ی سنی امید مشخص ش��ود. همچنین تیم جوانان مس سونگون 
ورزق��ان در چارچوب دور نهایی لیگ یک کش��ور در گروه دو به مص��اف تیم های اروم آلیاژ 
ارومیه - گهر زمین س��یرجان و اس��تعدادهای درخشان مشهد می رود.مرحله ی نهایی لیگ 
یک فوتس��ال باش��گاه های کش��ور با ش��رکت 8 تیم در دو گروه نیز در شهرستان سیرجان 
برگزار می ش��ود. همچنین در مسابقات مناطق فوتسال نوجوانان کشور هم تیم نائب قهرمان 
آذربایجان ش��رقی در جلفا به دیدار حریفان خود می رود. تیم مس س��ونگون ورزقان در گروه 
نخس��ت ب��ا تیم های س��تارخان ارس - عل��م و ادب قزوین - پارس��ه عصمت آب��اد - آروین 
 س��قز - خبرآباد ورامین - اروم آلیاژ ارومیه و  هیات فوتبال آذربایجان غربی همگروه اس��ت .

این مسابقات هم از 10 بهمن ماه آغاز و 7 روز ادامه خواهد داشت.

سرمربی تیم ملی نوجوانان:

 شاهرود از قطب های پرورش بدمینتون کشور است
ش�اهرود/زهرا میرزایی: س�رمربی تیم نوجوان�ان بدمینتون بان�وان ایران گفت: 
ش�اهرود از قطب های پرورش این رش�ته ورزشی اس�ت و بازیکنان باانگیزه ای در 

بدمینتون دارد.
نکیسا س��لطانی با بیان اینکه برنامه های استعدادیابی فدراس��یون در این رشته ورزشی با 
دق��ت فراوان در حال اجرا اس��ت، گف��ت: بازیکنان حاضر در اردوی تی��م ملی نیز در همین 
دوره ها انتخاب شدند. وی، آمادگی بازیکنان تیم ملی نوجوانان بدمینتون بانوان را با در نظر 
گرفتن ش��رایط همه گیری کرونا و ظرفیت محدود در برگزاری مس��ابقات دو س��ال گذشته 
مفی��د ارزیابی کرد و اف��زود: بازیکنان تیم مل��ی نوجوانان در اردوی ش��اهرود از هماهنگی 
خوبی برخوردار ش��دند. وی ه��دف از برگزاری این دور از اردوی تیم ملی را ارتقای س��طح 
توان تکنیکی بازیکنان در دومین مس��ابقات بین المللی سریر جوانان در شیراز عنوان کرد و 
گفت: ش��اهرود از امکانات خوب در این رش��ته ورزشی برخوردار است و امکان اجرای برنامه 
های دقیق تمرینی وجود دارد. س��رمربی تیم نوجوانان بدمینتون بانوان ایران با امیدواری به 
اینکه تا نتایج خوبی برای تیم به دست آید، ابراز داشت: بازیکنان تیم ملی نوجوانان را پنج نفر از 
شهرهای شاهرود، تهران، تبریز و کرج تشکیل می دهند. سلطانی به وجود ظرفیت های فراوان در 
رشته بدمینتون در شاهرود اشاره کرد و اظهار داشت: علاقه مندی بازیکنان شاهرودی در کشور 
مثال زدنی است  و با حضور مربیان کارآمد و باتجربه شاهرودی امید است سهم انتخاب بازیکنان 
ملی پوش برای این شهرستان دوچندان شود. وی یادآور شد: هم اکنون دو بازیکن شاهرودی در 

اردوی تیم ملی بدمینتون بانوان در رده های نوجوانان و جوانان حضور دارند.

مدیر فنی تیم های ملی کش�تی فرنگی گفت: 
اصلی ترین هدف من ایجاد همدلی و وفاق در بین 

جامعه بزرگ کشتی فرنگی است.
علی محمدی ملی پوش س��ابق کشتی فرنگی ایران، 
درباره انتخابش به عنوان مدیر فنی تیم های ملی کشتی 
فرنگی ایران، اظهار کرد: شاید کمتر کسی از این موضوع 
خبر داشت اما هم آقای دبیر و هم آقای سوریان پیگیر 
بودند که بنده در فدراسیون کشتی حضور داشته باشم 
و گوشه ای از کار را بگیرم. اما واقعا به خاطر حضورم در 
شورای شهر شهریار و مش��غله ی بسیار بالای کاری و 
تعهدی که به مردم داشتم، نتوانستم دعوت این عزیزان 
را لبیک بگویم. بهرحال با توجه به اینک باید دین خود 
را بعنوان عضو کوچکی از جامعه کشتی کشور به کشتی 
ورزش اول و مل��ی ادا م��ی کردم تصمیم گرفتم در این 
دوره از انتخابات شورای شهر شرکت نکنم و در خدمت 

فدراسیون و کشتی کشور باشم.
وی افزود: بنده در مس��ابقات قهرمانی کشور زاهدان 
حضور نداشتم اما پیگیر نتایج آن بودم و در رقابت های 
انتخابی جام تختی در تهران نیز کشتی ها را از نزدیک 
دیدم. به نظرم سطح مسابقات زاهدان با توجه به اینکه 
مرحله اول و اصلی چرخه بود بالاتر از س��طح مسابقات 
انتخابی جام تختی بود و با توجه به سهمیه هایی که به 
استان ها داده شد و حضور حداکثری کشتی گیران، فکر 
نمی کنم که کسی جا مانده باشد و تمام کسانی که در 
کشتی فرنگی کش��ور مدعی بودند در این رقابت ها به 

میدان رفتند.
مدیر تیم های ملی کش��تی فرنگی تصریح کرد: این 
بهترین نوع چرخه بوده که تا به حال انجام ش��ده و هر 
کشتی گیری که خواس��تار سهمیه بودند، با هماهنگی 
فدراسیون این فرصت را به همه دادیم تا بیایند و شانس 
خود را امتحان کنند و به نظرم این کار جای هیچ حرف و 
حدیثی باقی نمی گذارد ولی اعتقاد دارم که کارشناسان 
کشتی نیز باید در این مورد نظر بدهند. البته جام تختی 
به نوعی مرحله ی نهایی چرخه محسوب می شود و در 
آن جا تقریبا ش��اکله تیم های کش��تی فرنگی ما برای 
حضور در رقابت های قهرمانی آسیا در مغولستان، بازی 
های آسیایی هانگژو چین و رقابت های جهانی صربستان 
مشخص می ش��ود. وی ادامه داد: واقعیت این است که 
نفرات مطرح جدیدی به آن صورت اضافه نش��دند و در 
واقع در پنج یا شش ماه هم نمی شود که یک پدیده در 

کشتی ظاهر شود.
محم��دی تصری��ح کرد: نف��رات ما ب��رای حضور در 
رقاب��ت های جام تختی در دو مرحله اول و دوم چرخه 
ی انتخابی مس��ابقات سال ۲۰۲۲مشخص شده اند که 
شامل سه نفر برتر قهرمانی کشور، سه نفر برتر انتخابی 
جام تختی، تیم های ملی کشتی جوانان، امید و نیروهای 
مسلح هس��تند و هیچ سهمیه ی دیگری نخواهیم داد 

چراکه اعتقاد داریم تمامی ظرفیت کشتی فرنگی کشور 
به جز ۷ مدال آوری که معاف هستند، در این مسابقات 
به میدان خواهند رفت. البته باید در جام تختی منتظر 
شگفتی ها باشیم چراکه سهمیه ای که به تیم های ملی 
جوانان و امید داده شده است و ظرفیت های خوبی که 
در این تیم ها وجود دارد این نوید را می دهد که چهره 

های جدیدی به تیم ملی بزرگسالان معرفی شوند.
عضو اس��بق تیم ملی کش��تی فرنگی اظهار داشت: 
محمد آقا کار خودش��ان را خوب انج��ام داده اند و تیم 
ملی بزرگس��الان با ایشان نتایج فوق العاده ای را کسب 
کرده که به امید خدا این نتایج دوباره تکرار خواهد شد. 
بنده هم در کنار ایش��ان هر کمکی که لازم باشد انجام 
می ده��م و امیدوارم بتوانم آن همدلی لازم را بین تیم 
های جوانان و بزرگسالان به وجود آورم تا در نهایت روند 
جوانگرایی و داشتند چندین کشتی گیر مطرح در یک 

وزن به شکل خوبی اجرا شود.
مدیر فنی تیم های ملی کشتی فرنگی در مورد برگزاری 
رقابت های قهرمانی کشور جوانان که دیروز در تهران به 
پایان رس��ید گفت: بنده از نزدیک شاهد این مسابقات 
بودم، حدود ۴۰۰ کش��تی گیر در این رقابت ها حضور 
داشتند و دلیل حضور بالای کشتی گیران این بود که ما 
سهمیه اضافی به استان ها دادیم که همه ی ظرفیت ها 

بتوانند در این رقابت ها حضور داشته باشند.
وی ادام��ه داد: کیفیت کار جوانان با توجه به رده ای 
که در آن کشتی می گیرند انصافا خوب بود، البته نسبت 
به شرایط س��نی خودش��ان ضعف هایی هم دارند که 
طبیعی است و من آینده ی خوبی را برای کشتی فرنگی 
کشور متصور هس��تم. اینکه استان خوزستان بازگشت 
خوبی نسبت به سال های گذشته داشت و استان های 

مازندران، قم، گیلان، فارس و لرستان با همت و زحمات 
مربیان سازنده عزیز در جمع تیم های مطرح قرار گرفتند 

نوید بخش خوبی برای  کل کشتی ایران است.
محمدی در مورد برنامه هایش در پست جدید گفت: 
شرح وظایف مدیر تیم های ملی مشخص است، اصلی 
ترین کار بنده تعامل بین سرمربی های رده های سنی 
با یکدیگر و در میان گذاش��تن مس��ائل و مشکلات آن 
ها فدراس��یون و در نهایت تصمی��م گیری در مورد این 

موضوعات است.
وی افزود: اما تمام هدف ایجاد همدلی بین جامعه ی 
کشتی کشور خصوصا قهرمانان گرانقدر و مربیان سازنده 
است، به نظرم مدتی بود که این همدلی کم شده بود و 
این اواخر نیز که حاشیه هایی نیز در این مورد پیش آمد، 

بنده آمده ام که این همدلی ها را بیشتر کنم.
مدیر فنی تیم های ملی کش��تی فرنگی تصریح کرد: 
موردی که همه ی ما باید درنظر داشته باشیم این است 
که کشتی یک ورزش پهلوانی است و انتظار و نگاه مردم 
از ما نیز نس��بت به س��ایر ورزش ها فرق می کند. اگر 
بتوانیم  وفاق را بیشتر کنیم کار بزرگی انجام داده ایم، و 
این چیزی است که در کشتی الان کمرنگ شده است.

محمدی گفت: امیدوارم دوس��تی و رفاقت و محبتی 
که در قدیم بوده و الان کم رنگ تر شده انشاء اله بیشتر 
ش��وم تمام هم و غم ما بعنوان عضو کوچکی از جامعه 
ی بزرگ کش��تی باید این باش��د که کشتی گیران ما 
در بازی های آس��یایی، جهانی و المپیک افتخارآفرین 
باشند و این مستلزم این است که همه مربیان سازنده و 
قهرمانان خوب المپیک و جهان با هم همدل شوند و به 
کش��تی ادای دین داشته و کمک کنند. من هم بعنوان 
برادر کوچکتر نماینده این عزیزان هس��تم که امروز در 

جایگاهی هستم که به کشتی کمک کنم و قطعا بنده 
نیز به دنبال همین هدفی هستم که این بزرگواران نیز 

دارند.
محمدی گفت: برای اینکه بتوانیم افتخارات بدس��ت 
آم��ده در رده ی بزرگس��الان را تکرار کنیم، حتما باید 
به فکر رده های پایه باشیم و من در این زمینه صحبت 
های مختلفی را با سرمربیان رده های سنی داشته ام و 

دیدگاه ها مشترک است.
وی ادامه داد: هر رده ای خواسته های خودش را دارد 
و بنده هم آمده ام که کمک کنم و مسائل و مشکلات آن 
ها را از طریق فدراسیون کشتی پیگیری کنم و آن ها نیز 
باید به واسطه بنده با فدراسیون هماهنگ باشند. در اصل 
شرط موفقیت کشتی بزرگسالان ما، عملکرد خوب رده 
های پایه است و ما هرچقدر بهتر در این رده ها کار کنیم 

نتیجه بهتری را در بزرگسالان خواهیم گرفت.
قهرمان کشتی فرنگی آسیا تصریح کرد: در مسابقات 
جوانان قهرمانی کش��ور نفرات خوبی به عنوان قهرمانی 
رسیدند که شایستگی این را دارند که در تیم بزرگسالان 

نیز حضور داشته باشند.
وی ادامه داد: نفراتی همچون ایمان محمدی، دانیال 
س��هرابی، امیر عبدی و ... نمایش خوبی در رقابت های 
قهرمانی کشور داشتند و قطعا می خواهند دررقابت های 

آسیایی و جهانی این رشته به میدان بروند.
محمدی تصریح کرد: این نفرات از چرخه ی انتخابی 
تی��م ملی بزرگس��الان به دلیل حض��ور در تیم جوانان 
بیرون مانده اند اما ما باید به فکر المپیک پاریس باشیم 
و همانطور که مانند گذشته بسیاری از قهرمانان خوب 
ما مانند حمید س��وریان، قاسم رضایی، سعید عبدولی، 
امی��ر علی اکبری و ... پس از قهرمانی در رده ی س��نی 
جوانان به تیم بزرگس��الان آمدن��د، باید از این ظرفیت 

بالقوه استفاده شود.
وی ادامه داد: این موضوع را به فدراسیون و کادر فنی 
پیش��نهاد می دهم که اگر این کشتی گیران در رقابت 
های جهانی جوانان پیش رو به مدال طلا دست یافتند 
در اولویت قرار بگیرند، چرا که کس��ب مدال طلا بسیار 
مهم اس��ت و با توجه به اینکه ما باید دو تیم ملی را به 
رقابت های بازی های آس��یایی و قهرمانی جهان اعزام 
کنیم، می توانیم در صورت موفقیت جوانان، در صورت 

نیاز از این پتانسیل نیز نهایت استفاده را ببریم.
مدیر تیم های ملی کش��تی فرنگی اظهار کرد: البته 
موضوع دیگری که باید مدنظر باشد این است که روند 
آمادگی جسمانی و فنی کشتی گیران در اردوها نیز باید 
به دقت مورد بررس��ی قرار گیرد و اگر کشتی گیری از 
آمادگ��ی لازم برخودار نبود و یا با مصدومیت روبرو بود، 
باید نفرات دیگر را جایگزین کنیم، چراکه نباید مسائل 
ملی را فدای مس��ائل شخصی کنیم و ما این استثنائات 

را هم داریم.

۷ بازیکن زیر رنکینگ ۱۰۰ در مسابقات بین المللی جام فجر 
شیراز ثبت نام کرده اند.

س��ی امین دوره مس��ابقات بین المللی بدمینتون ج��ام فجر از 7 تا 
11 فوریه )18 بهمن 1400( در ش��یراز برگزار می ش��ود. امتیاز این 

مسابقات در رنکینگ جهانی محاسبه می شود.  
با انتش��ار لیس��ت اولیه مش��خص ش��د ک��ه 7 بازیک��ن رنکینگ 
 زی��ر 100 جه��ان در ج��ام فج��ر ک��ه ۲5 ه��زار دلار جای��زه دارد 

شرکت می کنند.
*بخش زنان:

در بخش انفرادی زنان نام 39 بازیکن وجود دارد که تعداد بازیکنان 
ایرانی ۲0 نفر است. در این مسابقات 19 بازیکن خارجی از کشورهای 
اسلواکی، اندونزی، بلغارستان، اوکراین، هند، ارمنستان، آذربایجان و 
عراق نیز حضور خواهند داش��ت که ۲ نف��ر از آنها رنکینگ زیر 100 

جهان را دارند.
**اسامی بازیکنان زن خارجی با رنکینگ زیر 100 جهان:

۶7- مارتینا رپیسکا از اسلواکی
8۲- یولیا یوسفین از اندونزی

*بخش مردان:

در جدول اصلی مس��ابقات انفرادی مردان نیز نام 48 بازیکن وجود 
دارد ک��ه 13 نفر آنها ایرانی هس��تند. در این بخ��ش نیز 35 بازیکن 
خارج��ی ثبت نام کرده اند ک��ه 5 بازیکن آنها رنکین��گ 100 و زیر 

100 دارند.
* اسامی بازیکنان خارجی با رنکینگ زیر 100 جهان:

۶9- شنگ ژیادونگ از کانادا
73- وی چیم جون از مالزی

74- آدرسی دوی کایهو از آذربایجان
85- مالکوف ولادیمیر از روسیه
100- ماکسیم مورلز از بلژیک

همچنین ورزشکاران دیگری از کش��ورهای هند، اوکراین، پرتغال، 
اسلواکی، قزاقستان، آذذربایجان، استرالیا، مالزی، کانادا، عراق، روسیه، 
نیز با رنکینگ بالاتر در این مسابقات حضور خواهند داشت. در جدول 
مقدماتی مردان نیز نام ۲5 ورزشکار از کشورهای اوکراین، آذربایجان، 

عراق، ایران )14(، مالزی حضور خواهند داشت.

ثبت نام ۷ بدمینتون باز با رنکینگ زیر ۱۰۰ جهان در جام فجر

محمدی: چرخه انتخابی کشتی فرنگی جای هیچ حرف و حدیثی ندارد

رییس فدراسیون جهانی هندبال:

 از موفقیت های ایران خوشحالم
عزیزی خادم: دولت سیزدهم پاداش صعود به جام جهانی فوتبال 

را در کمترین زمان ممکن پرداخت کرد
رییس فدراس�یون جهانی هندبال گفت: از موفقیت های 
هندبال ایران در این مدت خوشحالم، جهانی شدن هندبال 

زنان و مردان ایران حاصل برنامه ریزی درست است. 
علیرض��ا پاکدل، رییس فدراس��یون هندبال ایران در حاش��یه 
مسابقات هندبال قهرمانی مردان آسیا با رییس فدراسیون جهانی 
دیدار و گفت وگو کرد. در این نشس��ت یک ساعته که در فضایی 
صمیمانه برگزار ش��د دکتر حس��ن مصطفی رئیس فدراس��یون 
بین المللی هندب��ال ضمن ابراز خرس��ندی از موفقیت های اخیر 
هندب��ال ایران خطاب به رئیس فدراس��یون هندبال ایران، اظهار 
کرد: از موفقیت های هندبال ایران در این مدت بسیار خوشحالم و از تلاش های شما به عنوان رئیس فدراسیون 
هندبال ایران تشکر می کنم. بی تردید جهانی شدن تیم های ملی مردان و زنان ایران حاصل برنامه ریزی درست 

فدراسیون هندبال ایران است و من نیز قول می دهم نهایت حمایت را از هندبال ایران داشته باشم.
در ابتدای این نشس��ت علیرضا پاکدل ضمن ابراز خش��نودی از دیدار با دکتر حس��ن مصطفی گزارش��ی از 
اقدام��ات ص��ورت گرفته در هندبال ای��ران را به رئیس فدراس��یون بین المللی ارائه نمود و در پاس��خ به ابراز 
خرس��ندی دکتر حسن مصطفی از ثبات مدیریت فدراسیون هندبال ایران، گفت: چند سال از دیداری که در 
خلال برگزاری کنگره سالیانه فدراسیون بین المللی در گوتنبرگ سوئد با شما داشتم می گذرد و در آن دیدار 
خط��اب ب��ه من گفتید چرا در اجلاس جهانی هندبال هر بار یک نفر جدید از ایران حضور پیدا می کند و چرا 
فدراس��یون هندبال ایران تا این اندازه دارای تغییرات اس��ت؟ در آن نشست از من سوال کردید آیا شما هم به 
صورت موقت در فدراس��یون هندبال ایران حضور دارید یا آمده اید که بمانید! البته در آن نشس��ت خطاب به 
شما گفتم من با حمایت جامعه هندبال ایران آمده ام تا بتوانم قدم های موثری بردارم و برای پیشرفت هندبال 

برنامه دارم و می خواهم به ارتقا و توسعه هندبال ایران کمک کنم.
در ادامه دکتر حسن مصطفی رئیس فدراسیون بین المللی هندبال با ابراز مجدد خرسندی از ثبات مدیریت 
و اتفاقات اخیر هندبال ایران، گفت: از اتفاقات رخ داده در هندبال ایران بسیار خرسندم. به نظرم اهداف شما 
در این س��ال ها محقق ش��ده و اینکه هندبال ایران هم در بخش مردان و هم در بخش زنان موفق بوده و به 

مسابقات جهانی راه یافته با درایت و برنامه ریزی فدراسیون و شما بوده است.
رئیس فدراس��یون بین المللی هندبال افزود: هندبال ایران نیروی انسانی و بازیکنان بسیار خوبی دارد و نیاز 
به سازمان دهی و برنامه ریزی داشت. خوشبختانه با برنامه ریزی شما به عنوان رئیس فدراسیون مسیر درستی 

برای هندبال ایران ترسیم شده و امیدوارم این مسیر ادامه داشته باشد.
علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون هندبال ایران نیز در ادامه با ارائه گزارشی از عملکرد فدراسیون هندبال در 
سه سال اخیر در مباحث توسعه ای، خاطرنشان کرد: در حال حاضر در تمامی رده های سنی هندبال سالنی و 
ساحلی تیم های ملی ما فعال هستند و در سالهای اخیر در بخش استعدادیابی و آکادمی های هندبال کارهای 
خوبی انجام شده و در شهرهای هدف با برنامه ریزی و اقدامات علمی و زحمات شبانه روزی هیئت های استانی، 
باش��گاه ها و مربیان زحمت کش ایرانی در حال فعالیت در این حوزه ها هس��تیم و انشاالله پشتوانه سازی خوبی 

برای هندبال ایران در حال شکل گیری است.

ریی�س فدراس�یون فوتبال با اش�اره ب�ه حمایت دولت 
س�یزدهم از تیم ملی گف�ت: دولت در س�ریعترین زمان 
ممکن پاداش حضور در ج�ام جهانی را به بازیکنان داد و 

این پاداش فردا به حساب اعضای تیم واریز خواهد شد.
»ش��هاب عزیزی خ��ادم« درباره صع��ود تیم مل��ی فوتبال به 
جام جهان��ی۲0۲0 قطر اظهار داش��ت:  این ی��ک کار بزرگ بود 
و صع��ود تی��م ملی را به م��ردم ایران، خانواده ش��هدا و مجموع 
دس��ت اندرکاران فوتبال ایران تبریک می گویم. به عنوان رییس 
فدراسیون فوتبال  به تیم ملی و ملت بزرگ ایران افتخار می کنم. 

ب��ه عن��وان عضو کوچک خانواده فوتبال که کمترین نقش را در این صعود داش��تم  از پروردگار عالم تش��کر 
می کنم. صعود با کمترین هزینه و در سریعترین زمان کار راحتی نبود. من کمترین نقش در این صعود داشتم 

خداوند عالم عنایت خاصی به این تیم داشت. من این عنایت ویژه را به هیچ چیزی عوض نخواهم کرد. 
رییس فدراسیون فوتبال با اشاره به نتایج تیم ملی در مقدماتی نخست جام جهانی ۲0۲۲ قطر گفت: کسی تصور 
نمی کرد که ایران به این راحتی صعود کند و برخی انتظار حذف تیم در همان دور اول را داشتند در دور نخست با 
ویلموتس اعتبار تیم ملی کمرنگ شده بود حتی میزبانی از ما گرفته شده بود اما مقتدرانه به جام جهانی برگشتیم. 
رییس فدراسیون فوتبال تصریح کرد: برای صعود ایران به جام جهانی  خداوند عالم کمک کرد  و کادر فنی و بازیکنان 
خوب ما هم زحمت کشیدند. این صعود با همدلی و همراهی تمام مجموعه فوتبال شکل گرفت. در مقدماتی نخست 
و در کشور بحرین وزیر ورزش یکی از کشورهای منطقه که شاید فوتبالش جایگاه بالایی هم ندارد همراه با سفیر این 
کشور قبل از بازی ما با بحرین نزد ما آمد و گفت دوست داریم ایران در این مسابقات برنده شود و تیم شما را در قطر 
ببینیم. این خاطره مال زمانی بود که ما در مرحله قبلی در آستانه حذف قرار داشتیم و در نهایت با کسب چهار 
برد توانستیم به عنوان سرگروه صعود کنیم. در آن زمان با یک باخت یا تساوی ممکن بود تمام رویای حضور 
در جام جهانی و جام ملت ها از دست برود اما ورق برگشت.این صعود می تواند فصل جدید فوتبال ایران باشد 
زیرا ش��ور و ش��وقی که با صعود تیم به جام جهانی شکل گرفته مثال زدنی است. وی ادامه داد: تمام روسای 
فدراسیون های قبلی از جمله آقای تاج پیام تبریک دادند و این نشانه وحدت در فوتبال ما است. در این مدت 
برخی با ایجاد حاشیه به دنبال چاه کندن برای فوتبال ایران بودند اما من با سکوت جلوی آنان را گرفتم. تمام 
برنامه فدراس��یون فوتبال مبتنی بر برنامه ریزی اس��ت اما برخی بدون دلیل و آگاهانه دنبال این بودند جلوی 
آرزوی یک ملت و خاطرات خوش را بگیرند. حتی برخی را متهم به استفاده از جادوگر کردند اما ما مسلمان 
و ش��یعه هستیم و می دانیم جادو یعنی شرک. برخی رسانه ها فوتبال را به مبحث جادوگری متهم کردند اما 
سکوت کردیم و در این مدت حرفی نزدیم اما بابت آن هم گلایه داریم. عزیزی خادم با اشاره به سهم خواهی 
برخی افراد در فوتبال ایران گفت:  برخی از سخنان حاشیه ای به خاطر آن است که افرادی  دنبال پست ها در 
فدراسیون فوتبال بودند اما ما  راهمان را می رویم چون فدراسیون متعلق به مردم است.  باید بگویم منظور من 
از خوبان عالم شهدا و ائمه اطهار هستند، آبرومندان عالم و مؤمنان واقعی آنها هستند.  من به شهدا افتخار می 
کنم و این موفقیت بزرگ را به آنان تقدیم خواهم کرد. وجب به وجب این کش��ور به برکت قطره قطره خون 

شهدا حفظ شده و به برکت آنها نفس می کشیم و تمام وجود ما از شهدا است.


